

No. 34028. Multilateral

CONVENTION ON ENVIRONMENTAL IMPACT ASSESSMENT IN A TRANSBOUNDARY CONTEXT. ESPOO, FINLAND, 25 FEBRUARY 1991 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1989, I-34028.*]

AMENDMENT TO THE CONVENTION ON ENVIRONMENTAL IMPACT ASSESSMENT IN A TRANSBOUNDARY CONTEXT. SOFIA, 27 FEBRUARY 2001 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2999, A-34028.*]

ACCEPTANCE

Liechtenstein

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 12 May 2015

Date of effect: 10 August 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 12 May 2015

APPROVAL

Portugal

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 22 May 2015

Date of effect: 20 August 2015

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 22 May 2015

N° 34028. Multilatéral

CONVENTION SUR L'ÉVALUATION DE L'IMPACT SUR L'ENVIRONNEMENT DANS UN CONTEXTE TRANSFRONTIÈRE. ESPOO (FINLANDE), 25 FÉVRIER 1991 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1989, I-34028.*]

AMENDEMENT À LA CONVENTION SUR L'ÉVALUATION DE L'IMPACT SUR L'ENVIRONNEMENT DANS UN CONTEXTE TRANSFRONTIÈRE. SOFIA, 27 FÉVRIER 2001 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2999, A-34028.*]

ACCEPTATION

Liechtenstein

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 12 mai 2015

Date de prise d'effet : 10 août 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 12 mai 2015

APPROBATION

Portugal

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 22 mai 2015

Date de prise d'effet : 20 août 2015

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 22 mai 2015